
 
 
Protokollsanteckning förskolenämnden Vänsterpartiet 230531 ärende 6 – Delårsrapport 
 
I delårsrapporten går att läsa att förskolenämnden för närvarande har ett positivt resultat på 
totalen, att detta sker till följd av att verksamheterna har färre inskrivna barn än 
prognosticerat gör det lite svårt att bedöma resultatet över helår då barngrupperna ändras 
under året. 
 
Sett till helåret så riskerar nämnden att gå med underskott vilket förklaras med det 
upphandlade städavtalet med dåliga villkor för personalen, vilket lett till att en övervägande 
majoritet av kommunens medarbetare valt att inte gå med till den upphandlade 
entreprenören. Städavtalet innebär inte bara försämringar för personalen utan även 
förväntade ökande kostnader för städningen. Avtalet bör omgående ses över om det kan 
rivas upp så att städarna kan fortsätta det uppskattade arbete som de utför i kommunens 
verksamheter under rimliga arbetsvillkor. Utöver städavtalet påverkas även verksamheterna 
av inflationen och kostnadsökningar. 
 
Positivt att se att sjukfrånvaron börjar gå tillbaka och att detta är en trend som ger avtryck i 
kommande års medarbetarenkäter. 
 
Vänsterpartiet ser positivt på att förvaltningen ska utreda möjligheten för pedagogisk 
personal att få äta gratis pedagogisk lunch.  
 
Till skillnad från Mittenstyrets budget hade Vänsterpartiet med utrymme för uppräkningar 
av löner, även om dessa inte heller hade mött och täckt dagens kostnadsökningar så hade 
förutsättningarna för förskolorna sett något bättre ut med Vänsterpartiets förslag.  
 
Vänsterpartiet deltar inte i beslutet om delårsrapporten för förskolenämnden med 
hänvisning till det budgetförslag vi presenterat i fullmäktige.  
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